
Zápis z 3. členské schůze Občanského sdružení MHD ŽIVĚ.cz 

I. 

Dne 11. 2. 2012 proběhla 3. členská schůze občanského sdruţení MHD ŢIVĚ.cz, kterou 

svolali zmocněnci sdruţení Daniel Kunz, Martin Plačko a Matěj Kaloč.  

II. 

Přítomni: Daniel Kunz, Martin Plačko, Matěj Kaloč, Lukáš Šumský, Martin Bůţek, Lukáš 

Simonides, Miroslav Burek 

Omluveni: Michal Podloučka 

Členské schůze se zúčastnilo 7 osob (jeden dosavadní nečlen se registroval v průběhu schůze) 

III. 

Na programu jednání členské schůze byly tyto body: 

a)          shrnutí činnosti za uplynulý měsíc, 

b)          informace ohledně způsobu placení členských příspěvků  

c)  zpráva o rekonstrukci Svinovských mostů 

d) zpráva o vypracování zpravodajského speciálu TEDOM 2004 – 2012 

e) zpráva o angaţovanosti sdruţení v iniciativně proti zbourání vlak. nádraţí v Havířově 

f) grafika a design sdruţení, informace ohledně moţnosti vystavení vizitek, 

g) hlasování o přijetí nových členů  

h) hlasování o zprovoznění diskusního fóra a rychlého přehledu na webových stránkách   

ch)         volba třetího člena výboru, šéfredaktora, zástupce redaktora, předsedy sdruţení a 

místopředsedů sdruţení 

i)          hlasování o provázanosti redaktorské sekce se sekcí členskou ve sdruţení, rozdělení 

funkcí 

 

IV. 

ad a) 

Lukáš Šumský informoval o aktuálním stavu vozového parku v ČSAD Havířov a.s. 



ad b) 

Předsedající Daniel Kunz navrhnul, aby pro všechny členy byla z administrativních důvodů 

posunuta splatnost členských příspěvků k datu následující členské schůze.  

ad c) 

Členové byli informováni o návaznostech spojů na páteřních linkách a důleţitých přestupních 

uzlech, které jsou ovlivněny rekonstrukcí Svinovských mostů. Připomínky se týkaly moţných 

spojení přímo aţ k zastávce Svinov nádraţí, neboť přístup z tramvajových zastávek je nyní 

komplikovanější. Cestujícím jedoucím ze směru Poruba se nabízí ideální moţnost k cestě na 

vlakové nádraţí díky přestupu z tramvaje na autobus l.č. 42 na zastávce Třebovická. I o 

víkendu jsou spoje vhodně časovány a proloţeny.  

Ze směru opačného (např. Vítkovice, Zábřeh) naopak vznikají jisté komplikace. Kritický je 

především přestup z l. č. 36 (ze směru Mírové náměstí) na l. č. 37 (směr Svinov nádraţí) na 

zast. Nová Ves. Ve špičku mají obě linky zpravidla příjezd na zastávku ve shodný interval i 

minutu a tohoto přestupu se snaţí vyuţívat mnoho cestující. Mnohdy to však řidiči 

nerespektují a i kdyţ oba vozy stojí na zastávce společně, na cestující nepočkají.   

Dále bylo poznamenáno, ţe v souvislosti s rekonstrukcí Svinovských mostů byly upraveny 

dojezdové časy mezi jednotlivými zastávkami u autobusové dopravy, která tímto úsekem 

projíţdí. Ty jsou však v některých případech aţ příliš velké, tudíţ se řidiči dopouštějí 

předčasných příjezdů. Varováním je i to, ţe uţ se nejednou stalo, ţe na jednokolejném úseku 

tramvajové trati jiţ několikrát vyjely tramvaje proti sobě.  

Martin Plačko poznamenal, ţe vyuţitelnost MHD v oblasti Poruby se s začátkem 

rekonstrukce začala zvyšovat pozvolna, nyní čísla dále narostla. Přesnější statistické výzkumy 

budou provádět příslušné orgány Magistrátu města Ostravy s výzkumnými institucemi a 

podílet se bude i redakce MHD ŢIVĚ.cz 

ad d) 

Seznam vyrobených autobusů TEDOM byl postupně doplněn, poslední nejasnosti panují 

ohledně Tedomů na Liberecku. Fotografie pověření členové dodali. Košice a Bratislava budou 

dodány časem.  

ad e) 

Přednášky o budově vlakového nádraţí v Havířově dne 4. února se účastnili ze členů Michal 

Podloučka a Daniel Kunz. Daniel Kunz k této akce zpracoval reportáţ. Občanské sdruţení 

MHD ŢIVĚ.cz bude díky usnesení z minulé schůze pomáhat se zaloţením a spolupracovat s 

nově vznikajícím občanským sdruţením bojujícím za zachování nádraţní budovy. Termín 

spolčené schůze obou sdruţení je předběţně stanoven na 21. února v Havířově. 

ad f) 

Diskuze byla vedena ohledně loga sdruţení, redakce a webu MHD ŢIVĚ.cz. Někteří členové 

se vyslovili, ţe by bylo vhodné jej designově modernizovat. 2 členové nebyli spokojeni se 

systémem menu fotogalerie. Matěj Kaloč poznamenal, ţe zastaralá je také databáze 



vyřazených vozů. Martin Plačko byl pověřen její aktualizací. Členové také byli informováni o 

moţnosti vystavení vizitek. Jejich design by zůstal zachován a moţnost vystavení je opět za 

zvýhodněnou cenu. 

ad g) 

Všichni noví členové občanského sdruţení byli hlasováním přijati. 

ad h) 

Ustanovena byla volební komise. Navrţeni jako kandidáti na členy volební komise: Miroslav 

Burek, Matěj Kaloč. Volební komise v tomto sloţení byla schválena. 

Členové tajným hlasováním odhlasovali zprovoznění difuzního fóra na webových stránkách. 

5 členů se vyjádřilo pro, 2 proti. Členové veřejným hlasováním odhlasovali zprovoznění 

menu pro rychlé a krátké informace na webových stránkách. 5 členů se vyjádřilo pro, 2 proti. 

ad ch) 

Navrţeni jako kandidáti na třetího člena výboru: Matěj Kaloč, Miroslav Burek, Lukáš 

Šumský 

Výsledky tajného hlasování v 1. kole: 3 hlasy M. Burek a M. Kaloč, 1 hlas L. Šumský, 1 hlas 

nebyl platný 

Výsledky tajného hlasování v 2. kole: 4 hlasy M. Burek, 3 hlasy M. Kaloč. Miroslav Burek 

byl zvolen třetím členem výboru za vystoupivšího Ladislava Kopřivu, který sdruţení opustil. 

Navrţeni jako kandidáti na šéfredaktora: Martin Plačko. 5 hlasů pro, 1 proti, 1 se zdrţel. 

Martin Plačko byl zvolen šéfredaktorem MHD ŢIVĚ.cz 

Navrţeni jako kandidáti na zástupce šéfredaktora: Matěj Kaloč, Daniel Kunz. Pro Matěje 

Kaloče byl 1 hlas, proti 3 hlasy, 3 se zdrţeli. Pro Daniela Kunze bylo 7 hlasů, a tak byl zvolen 

zástupcem šéfredaktora. 

Volba vedení sdruţení probíhala ze tří členů výboru. Volba předsedy: 7 hlasů bylo pro 

Daniela Kunze, a tak byl zvolen předsedou sdruţení.  

Volba 1. místopředsedy: 5 hlasů pro Martina Plačka, 2 hlasy pro Miroslava Burka. Martin 

Plačko byl zvolen 1. místopředsedou, Miroslav Burek se automaticky stal 2. místopředsedou. 

ad i)  

Členové jednohlasně odsouhlasili propojení redaktorské sekce a občanského sdruţení. 

Zároveň se usnesli, ţe členem redakce můţe být pouze člen občanského sdruţení. Členové 

reakce se stali: M. Burek, M. Plačko, L. Šumský, L. Simonides, M. Kaloč a D. Kunz. M. 

Bůţek bude spolupracovat pouze v oblasti audiovizuální. 

 



 

Zápis provedli: M. Plačko, M. Kaloč 

Správnost potvrdil: Daniel Kunz – předseda Občanského sdruţení MHD ŢIVĚ.cz 

  

V Šenově dne 11. února 2012 

 


